



**BUREAU
VERITAS**

International Register for Classification of Ships-Established 1828-
Registre Internacional de Clasificación de Navires-Fonde en 1828-

MARINE BRANCH
BRANCHE MARINE

ATTESTATION WELDING WORKSHOP APPROVAL CERTIFICATE

Issued within the scope of the Bureau Veritas Marine Division General Conditions
Délivrée dans le cadre des Conditions Générales de la Direction Marine du Bureau Veritas

This is to certify :

That TALLERES INDUSTRIALES S.A.
Calle 15, Ave 15 Central, Zona Procesadora Colon,
Panama, Panama.

Is approved for Welding in accordance with BUREAU VERITAS
class programme NRC476 DT R02E

WELDING WORKSHOP FOR PERMANENTS REPAIRS AFLOAT

Has been approved for the following range of applications

HULL STRUCTURES SHELL & FITTINGS

In witness whereof and subject to those parts which were not examined the present Attestation was delivered for the end and the purpose for it was designed.

1828

SSQM / SSOM
North Latin America
Jose A. CHONG



Issued at Panama, Panama 19 december 2023.

This certificate is valid until 19 december 2026.

The latest published Rules of Bureau Veritas Marine Division and the General Conditions therein are applicable.
La dernière édition des Règlements de la Branche Marine du Bureau Veritas ainsi que les Conditions Générales qui y figurent sont applicables.

Toute personne qui n'est pas partie au contrat aux termes duquel ce document est délivré, ne pourra engager la responsabilité du Bureau Veritas pour les inexactitudes ou omissions qui pourraient y être relevées ainsi que pour les erreurs de jugement, fautes ou négligences commises par le personnel de la Société ou par ses agents dans l'établissement de ce document et dans l'exécution des interventions qu'il comporte.

Any person not a party to the contract pursuant to which this certificate is delivered may not assert a claim against Bureau Veritas for any liability arising out of errors or omissions which may be contained in said certificate, or for errors of judgement, fault or negligence committed by personnel of the Society or of its Agents in the establishment or issuance of this certificate, and in connection with any activities which it may provide.